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P R O T O K Ó Ł  NR XL/21 

z sesji Rady Miejskiej w Kożuchowie 

odbytej w dniu 29 listopada 2021 roku 

pod przewodnictwem Przewodniczącego 

Rady Miejskiej Ireneusza Drzewieckiego 

 

W sesji uczestniczyło 13 radnych na stan 15. 

Lista obecności w załączeniu. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli:  

1/ Jagasek Paweł    - Burmistrz Kożuchowa 

2/ Zwolińska Magdalena    - Sekretarz Gminy 

3/ Rajewska-Jaworowicz Joanna   - Skarbnik Gminy 

4/ Kierownicy wydziałów, goście. 

 

Do pkt. 1. 

Otwarcia sesji o godz. 11.00 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Ireneusz 

Drzewiecki witając radnych oraz gości.  

Na wstępie Przewodniczący Rady Miejskiej podziękował radnej Halinie Perdian, 

radnemu Henrykowi Kardynałowi oraz pracownikowi tut. Urzędu Pani Paulinie Pawłowskiej za 

reprezentowanie w poczcie sztandarowym w dniu Święta Niepodległości 11 Listopada. 

 Poinformował, że w związku z zaistniałą sytuacją związaną z panującą epidemią 

wywołaną wirusem COVID-19, radni Rady Miejskiej w Kożuchowie zajęli miejsca siedzące 

w bezpiecznej od siebie odległości. Przypomniał o obowiązku w zakresie nie ujawniania bez 

nieuzasadnionej potrzeby danych osobowych osób niebędących funkcjonariuszami publicznymi. 

Następnie stwierdził prawomocność obrad, odczytał porządek obrad informując, że sesja rady 

jest utrwalana i transmitowana za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował również, że w dniu 26 listopada br. 

odbyły się komisje: Komisja Skarg, Wniosków i Petycji, Komisja Rewizyjna oraz Komisja 

Społeczno-Budżetowa Rady Miejskiej w Kożuchowie.  

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Sprawozdanie z prac Burmistrza między sesjami. 

3. Interpelacje i zapytania. 

4. Podjęcie uchwał w sprawach: 
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   4.1. przyjęcia dotacji z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 

w Zielonej Górze /numer druku XL/1/21/ 

   4.2. Programu współpracy w 2022 r. Gminy Kożuchów z organizacjami pozarządowymi i 

innymi podmiotami /numer druku XL/2/21/ 

   4.3. Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Gminie Kożuchów 

na 2022 rok /numer druku XL/3/21/ 

   4.4. ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Kożuchowa /numer druku XL/4/21/ 

   4.5. zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2021 rok /numer druku XL/5/21/ 

5. Sprawy różne. 

6. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej nr XXXIX.  

7. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Jagasek Paweł - Burmistrz Kożuchowa, złożył wniosek formalny o wprowadzenie do porządku 

obrad w pkt 4: 

- ppkt 4.6. – projekt uchwały w sprawie zmieniającej uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Kożuchów na lata 2021-2035 /numer druku XL/6/21/ 

Projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad jednogłośnie /za – 13/. 

 

- ppkt 4.7. – projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia raportu dotyczącego diagnozy 

zapotrzebowania Przedszkola Miejskiego Nr 1 w Kożuchowie na wsparcie z EFS w ramach Osi 

Priorytetowej 8 Nowoczesna Edukacja RPO L-2020 /numer druku XL/7/21/ 

Projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad jednogłośnie /za – 13/. 

 

- ppkt 4.8. – projekt uchwały w sprawie przejęcia przez Gminę Kożuchów do realizacji zadania 

publicznego w 2022 r. /numer druku XL/8/21/ 

Projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad jednogłośnie /za – 13/. 

 

- ppkt 4.9. - projekt uchwały zmieniającej uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniego planu 

rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na lata 2021-2023 

/numer druku XL/9/21/ 

Projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad jednogłośnie /za – 13/ 

 

Nie zgłoszono innych wniosków formalnych do przedstawionego porządku obrad.  

W związku z tym porządek obrad uważa się za przyjęty jednogłośnie. /za – 13/ 
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Proponowany porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Sprawozdanie z prac Burmistrza między sesjami. 

3. Interpelacje i zapytania. 

4. Podjęcie uchwał w sprawach: 

   4.1. przyjęcia dotacji z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 

w Zielonej Górze /numer druku XL/1/21/ 

   4.2. Programu współpracy w 2022 r. Gminy Kożuchów z organizacjami pozarządowymi i 

innymi podmiotami /numer druku XL/2a/21/ 

   4.3. Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Gminie Kożuchów 

na 2022 rok /numer druku XL/3/21/ 

   4.4. ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Kożuchowa /numer druku XL/4/21/ 

   4.5. zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2021 rok /numer druku XL/5/21/ 

   4.6. zmieniającej uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kożuchów na 

lata 2021-2035 /numer druku XL/6/21/ 

   4.7. zatwierdzenia raportu dotyczącego diagnozy zapotrzebowania Przedszkola Miejskiego Nr 

1 w Kożuchowie na wsparcie z EFS w ramach Osi Priorytetowej 8 Nowoczesna Edukacja RPO 

L-2020 /numer druku XL/7/21/ 

   4.8. przejęcia przez Gminę Kożuchów do realizacji zadania publicznego w 2022 r. /numer 

druku XL/8/21/ 

   4.9. zmieniającej uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniego planu rozwoju i modernizacji 

urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na lata 2021-2023 /numer druku XL/9/21/ 

5. Sprawy różne. 

6. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej nr XXXIX.  

7. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Do pkt. 2 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił informację o udzielonych odpowiedziach 

na interpelacje złożone podczas sesji Rady Miejskiej w dniu 28 października 2021 roku. 

Następnie przedstawił sprawozdanie z prac Burmistrza między sesjami. /Informacja 

w załączeniu/ 

 

Do pkt. 3. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, poprosił o składanie interpelacji 

i zapytań w formie ustnej lub pisemnej. 
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Interpelacje złożone w formie pisemnej podczas sesji Rady Miejskiej 

Jelinek Marcin – radny Rady Miejskiej 

Cyt.: 

1. Proszę o informację, ile wniosków do projektu budżetu na rok 2022 zostało złożonych przez 

mieszkańców, ile z nich zostało wziętych pod uwagę i uwzględnionych w projekcie budżetu gminy 

na rok 2022 oraz czy osoby, które składały wniosek ostatecznie otrzymały z tut. urzędu 

odpowiedź w sprawie rozpatrzenia wniosku? 

 

2. Podtrzymuje swoje stanowisko z posiedzenia komisji i wnioskuję o wyodrębnienie w budżecie 

gminy Kożuchów na rok 2022 środków dla Rady Seniorów. Wnoszę o wprowadzenie poprawki 

do projektu budżetu i zapisanie kwoty stałej na zadania realizowane przez Radę Seniorów. 

Proponuje wpisanie 10 tyś zł i oddanie ich do dyspozycji na pomysły naszej kożuchowskiej rady 

seniorów. Uważam, że skoro nie mamy już budżetu obywatelskiego, takie rozwiązanie 

partycypowanie w życiu naszej gminy za dobrą inicjatywę. 

 

3. W nawiązaniu do mojej wypowiedzi z komisji społeczno-budżetowej odnośnie przedstawianej 

w lokalnych mediach sytuacji w Domu Pomocy Społecznej w Kożuchowie, która również mnie 

jako radnego gminy, gdzie siedzibę ma ww. dom pomocy niepokoi, uważam iż ta sytuacja 

również dotyczy bezpośrednio naszej gminy Kożuchów. Dlatego proszę o dalsze informacje, czy 

Burmistrz Kożuchowa zainteresował się ww. tematem i próbował lub ma w najbliższym czasie 

zamiar spróbować w jakikolwiek sposób przyczynić się do zweryfikowania i rozwiązania 

przedstawianych problemów w mediach lokalnych. Mam świadomość, iż ww. problemy są 

z pewnością skomplikowane i należy do ich rozwiązania podejść odpowiedzialnie. Uważam 

osobiście, że zła atmosfera wokół ww. placówki, która utrzymuje się już kilka miesięcy, wpływa 

również niepozytywnie na sam obraz naszej gminy Kożuchów (jak sama nazwa wskazuje 

mówimy tu o Domu Pomocy Społecznej w Kożuchowie) pomimo, że nie jesteśmy organem 

prowadzącym. Jednak placówka znajduje się w Kożuchowie i jest utożsamiana z naszą gminą. 

Nie odnoszę się do żadnych doniesień, argumentacji, pojawiających się informacji, a nawet nie 

doszukuje się złej woli żadnej ze stron. Stwierdzam jedynie, że są z pewnością pewne problemy, 

które należy niezwłocznie rozwiązać dla dobra mieszkańców, jak i dobra osób tam 

zatrudnionych, w których są również mieszkańcy naszej gminy. Chcę tą interpelacją zwrócić 

również uwagę do czego dalsza taka sytuacja i brak porozumienia może doprowadzić 

w przyszłości. Bowiem w perspektywie dalszych tego typu problemów, może to przyczynić się do 

złego odbioru tej placówki poza gminą Kożuchów (co moim zdaniem powoli już się dzieje, a sam 

mam już takie sygnały), a co w konsekwencji będzie powodować, że zmniejszy się 

zainteresowanie potencjalnych nowych mieszkańców kożuchowską placówką, która jest jedną 

z większych tego typu w całym województwie lubuskim. Pojawienie się np. wolnych miejsc 

w placówce, może w konsekwencji powodować, a wręcz powoli wymuszać szerokie plany 

reorganizacyjne i zmniejszenie np. zatrudnienia w związku z mniejszym obłożeniem DPS-u. 

Wówczas nie będzie to tylko problem organu prowadzącego, a wiec starostwa, a problem 

zacznie dotyczyć bezpośrednio naszej gminy, z racji również wielu osób które aktualnie są 

zatrudnione w DPS Kożuchów, jest to jeden z większych aktualnie zakładów pracy 

w Kożuchowie. Czy Pan Burmistrz nie widzi takiego zagrożenia? 
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4. W związku z wypowiedziami Pana Prezesa PUK USKOM oraz Burmistrza Kożuchowa 

podczas posiedzenia komisji społeczno-budżetowej w dniu 26 listopada br. odnośnie z jednej 

strony braku środków finansowych na wykonanie modernizacji stacji uzdatniania wody 

w Mirocinie Średnim, a z drugiej strony informacji Burmistrza, iż w najbliższych dniach ma być 

ogłoszony kolejny nabór wniosków do Programu Inwestycji Strategicznych i rozważania, czy 

gmina nie złoży wniosku w zakresie modernizacji stacji uzdatniania wody w Mirocinie Średnim, 

ponawiam swoją interpelację w tym zakresie z dnia 30 września br. cyt. "W nawiązaniu do 

dyskusji prowadzonej na ostatnim posiedzeniu komisji stałych, w związku z zapowiadanym 

w najbliższych tygodniach naborem wniosków do drugiej tury wniosków dla samorządów 

w ramach Programu Inwestycji Strategicznych – proszę o ujęcie w tym zakresie inwestycji 

polegającej na modernizacji stacji uzdatniania wody w Mirocinie Średnim wraz z modernizacją 

sieci wodociągowej na obszarze Mirocina Górnego, Mirocina Dolnego, Mirocina Średniego 

i Studzieńca, ewentualnie w realizacji z koncepcja przyłączenia do tej sieci Książa Śląskiego. 

Inwestycja również należy do inwestycji strategicznych dla mieszkańców naszej gminy. Temat 

jakości wody i planów poprawy tej jakości wraz z wieloma aspektami gospodarki wodno - 

ściekowej na tym obszarze wielokrotnie był już poruszany. Niestety również do dnia dzisiejszego 

z braku otrzymania środków nasza spółka PUK USKOM nie dokonała kompleksowej 

modernizacji stacji uzdatniania wody w Mirocinie Średnim, co było zapowiadane dwa lata temu. 

W związku z tym uważam za zasadne uznanie tej inwestycji za jedną ze strategicznych dla naszej 

gminy, a tym samym spróbowanie złożenia wniosku o jej dofinansowanie w ramach tzw. 

Polskiego Ładu – Program Inwestycji Strategicznych." Mam nadzieję na pozytywne rozpatrzenie 

tym razem interpelacji i złożenie stosownego wniosku do ww. programu rządowego. 

 

5. Proszę o pilne wykonanie co najmniej tymczasowej naprawy drogi gminnej prowadzącej do 

bloków w m. Studzieniec (dz. nr 332/2), poprzez utwardzenie wjazdu i uzupełnienie ubytków 

w destrukcie asfaltowym. 

 

Pikulski Adrian – radny Rady Miejskiej 

Cyt.: 

6. Proszę o montaż i wymianę dwóch wiat przystankowych w nowym roku budżetowym: 

- W Mirocinie Górnym przy posesji nr 1 montaż wiaty na nowo powstałym peronie oraz wymianę 

starej wiaty w Mirocinie Średnim na przeciwko posesji nr 9 - przy boisku. Wiata ta ma 

kilkanaście lat, była kilkukrotnie przez mieszkańców remontowana ale jej stan jest bardzo zły 

dlatego wnoszę o jej wymianę. 

 

7. Proszę o wycinkę zakrzaczeń w pasie drogowym dróg wojewódzkich nr 283 relacji Kożuchów 

- Mirocin Dolny oraz 290 Mirocin Dolny - Kamionka. 

Proszę również o wycinkę uschniętych drzew bo takie niestety się pojawiły oraz przycinkę gałęzi 

w skrajni drogi na wymienionych wyżej odcinkach. 

 

Walczak Tomasz – radny Rady Miejskiej 

Cyt.: 

8. Proszę o zgłoszenie do zarządu dróg wojewódzkich, Urzędu Marszałkowskiego w załączeniu 

RDW w Kożuchowie: 

- Po zakończonej inwestycji po wymianie sieci kanalizacyjnej zgłaszam usterki do poprawy, na 

ulicach Szprotawskiej oraz 1 Maja. Obrzeża chodnika na ulicy Szprotawskiej między ulicami 
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Elektryczną i Polną zostały uszkodzone, po zgłoszeniu do Firmy Uskom w czasie inwestycji 

otrzymałem telefoniczną odpowiedź, że zostaną poprawione usterki po odbiorze. Nie zostały 

poprawione! 

- Na ulicy 1 Maja po zakończonej inwestycji podobna sytuacja na drodze wojewódzkiej, 

położona kostka pozapadała się i powstały nierówności. 

- Zwracam się z ponowną prośbą o ponowne rozpatrzenie umieszczenia przejścia dla pieszych na 

ul. Chopina, (dzieci poruszają się z chodnika na Plac Ewangelicki wbiegając na drogę 

Wojewódzką, gdzie jest bardzo duże natężenie ruchu). 

- Po rozmowie z Panią Kierownik oddziału RDW w Kożuchowie o umieszczenie podświetlanej 

tablicy informującej o aktualnej prędkości, wjeżdżając do Kożuchowa od strony Cisowa na 

ul. Szprotawskiej. 

- Drugą prośbą podczas rozmowy został poruszony temat o zamontowaniu na ul. Szprotawskiej 

przed przejściami dla pieszych (czerwonych pasów akustyczno-wibracyjnych), droga 

wojewódzka 297 jest drogą bardzo niebezpieczną, bardzo duży ruch na drodze i znaczna duża 

prędkość przekraczana przez kierowców. 

- Zwracam się z ponowną prośbą o zamontowanie znaków informacyjnych na drogach 

wojewódzkich (wyjazd STRAŻ ) na ulicach Chopina oraz Nowosolna, Szprotawska wyjazd od 

strony ul. Daszyńskiego, oznakowanie ułatwi kierowcom poruszających się po drodze 

i dostosowaniu do znaków. 

  

9. Proszę o pisemną odpowiedź od Firmy Uskom: 

- Pracownicy pracujący w warunkach trudnych lub w temperaturze niesprzyjającej otoczeniu - 

powinni otrzymywać ciepły posiłek? 

 

Do pkt. 4.1. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekty uchwał od 

nr 6 do nr 9 były przyjmowane do wiadomości przez komisje Rady Miejskiej w Kożuchowie. 

Brzezińska Barbara – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej, przedstawiła opinie komisji 

w sprawie projektu uchwały. /Opinie Komisji w załączeniu/ 

Wajman Grzegorz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie     

przyjęcia dotacji z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 

w Zielonej Górze /numer druku XL/1/21/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie /za – 13/. 

Podczas głosowania obecnych 13 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 4.2. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił autopoprawkę do projektu uchwały 

w sprawie Programu współpracy w 2022 r. Gminy Kożuchów z organizacjami pozarządowymi 

i innymi podmiotami /numer druku XL/2a/21/ 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję. 
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W dyskusji udział wzięli: Brzezińska Barbara – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej. 

Podczas dyskusji Wiceprzewodnicząca poprosiła o uwzględnienie swoich sugestii, 

zgłoszonych podczas posiedzenia komisji Społeczno-Budżetowej oraz o uwzględnienie jej 

kandydatury do pracy w komisji konkursowej ds. opiniowania ofert złożonych w ramach 

współpracy Gminy z organizacjami pozarządowymi. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję. Następnie 

przeprowadził głosowanie w sprawie wprowadzenia autopoprawki do projektu uchwały 

w sprawie Programu współpracy w 2022 r. Gminy Kożuchów z organizacjami pozarządowymi 

i innymi podmiotami /numer druku XL/2a/21/  

Autopoprawka /numer druku XL/2a/21/ została wprowadzona jednogłośnie /za – 13/. 

Brzezińska Barbara – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej, przedstawiła opinie komisji 

w sprawie projektu uchwały. /Opinie Komisji w załączeniu/ 

Wajman Grzegorz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

Programu współpracy w 2022 r. Gminy Kożuchów z organizacjami pozarządowymi i innymi 

podmiotami /numer druku XL/2a/21/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie /za – 13/. 

Podczas głosowania obecnych 13 radnych na stan 15. 

Do pkt. 4.3. 

Brzezińska Barbara – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej, przedstawiła opinie komisji 

w sprawie projektu uchwały /Opinie Komisji w załączeniu/. 

Wajman Grzegorz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Gminie Kożuchów na 

2022 rok /numer druku XL/3/21/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie /za – 13/. 

Podczas głosowania obecnych 13 radnych na stan 15. 

Do pkt. 4.4. 

Brzezińska Barbara – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej, przedstawiła opinie komisji 

w sprawie projektu uchwały /Opinie Komisji w załączeniu/. 

Wajman Grzegorz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Kożuchowa /numer druku XL/4/21/ 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za – 12, przeciw – 0, wstrzymało się od 

głosu - 1/. Podczas głosowania obecnych 13 radnych na stan 15. 
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Do pkt. 4.5. 

Brzezińska Barbara – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej, przedstawiła opinie komisji 

w sprawie projektu uchwały /Opinie Komisji w załączeniu/. 

Wajman Grzegorz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2021 rok /numer druku XL/5/21/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie /za – 13/. 

Podczas głosowania obecnych 13 radnych na stan 15. 

Do pkt. 4.6. 

Rajewska-Jaworowicz Joanna – Skarbnik Gminy, przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

zmieniającej uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kożuchów na lata 

2021-2035 /numer druku XL/6/21/ 

Wajman Grzegorz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

zmieniającej uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kożuchów na lata 

2021-2035 /numer druku XL/6/21/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie /za – 13/. 

Podczas głosowania obecnych 13 radnych na stan 15. 

Do pkt. 4.7. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 

raportu dotyczącego diagnozy zapotrzebowania Przedszkola Miejskiego Nr 1 w Kożuchowie na 

wsparcie z EFS w ramach Osi Priorytetowej 8 Nowoczesna Edukacja RPO L-2020 /numer druku 

XL/7/21/ 

Wajman Grzegorz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

zatwierdzenia raportu dotyczącego diagnozy zapotrzebowania Przedszkola Miejskiego Nr 1 

w Kożuchowie na wsparcie z EFS w ramach Osi Priorytetowej 8 Nowoczesna Edukacja RPO L-

2020 /numer druku XL/7/21/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie /za – 13/. 

Podczas głosowania obecnych 13 radnych na stan 15. 

Do pkt. 4.8. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały w sprawie przejęcia przez 

Gminę Kożuchów do realizacji zadania publicznego w 2022 r. /numer druku XL/8/21/ 

Wajman Grzegorz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

przejęcia przez Gminę Kożuchów do realizacji zadania publicznego w 2022 r. /numer druku 

XL/8/21/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie /za – 13/. 
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Podczas głosowania obecnych 13 radnych na stan 15. 

Do pkt. 4.9. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały w sprawie zmieniającej 

uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń 

wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na lata 2021-2023 /numer druku XL/9/21/ 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję.  

W dyskusji udział wzięli: Pikulski Adrian - radny Rady Miejskiej, Jagasek Paweł – 

Burmistrz Kożuchowa, Jelinek Marcin – radny Rady Miejskiej. 

Podczas dyskusji poruszono problem ze stacją uzdatniania wody w Mirocinie Średnim 

i poproszono o jak najszybsze rozwiązanie problemu.   

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję.  

Wajman Grzegorz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

zmieniającej uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniego planu rozwoju i modernizacji 

urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na lata 2021-2023 /numer druku XL/9/21/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie /za – 13/. 

Podczas głosowania obecnych 13 radnych na stan 15. 

/Protokół imiennego głosowania w załączeniu./ 

 

Do pkt. 5. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję.  

W dyskusji udział wzięli: Szukiełowicz Zdzisław – radny Rady Miejskiej, Jagasek Paweł – 

Burmistrz Kożuchowa, Jelinek Marcin – radny Rady Miejskiej, Pikulski Adrian – radny Rady 

Miejskiej, Muszyński Zygmunt – radny Powiatu Nowosolskiego, Kardynał Henryk – radny Rady 

Miejskiej,  Raczykowski Krzysztof – sołtys Sołectwa Mirocin Dolny.  

Podczas dyskusji omówiono obecną sytuację przedsiębiorców w związku z podwyżką 

cen za wywóz śmieci i poproszono o wyjaśnienie tych podwyżek, poproszono o wyodrębnienie 

budżetu dla Rady Seniorów w Kożuchowie, poproszono o naprawę drogi na terenie Szkoły 

Podstawowej Nr 1 przy ulicy Anny Haller, zwrócono uwagę na pozostały krótki czas 

skorzystania z programu umożliwiającego pozbycie się azbestu z terenu Gminy, przypomniano 

o potrzebie wybudowania chodnika wzdłuż drogi wojewódzkiej w Mirocinie Dolnym, 

podziękowano za dotację na budowę chodnika w Książu Śląskim, przedstawiono budżet Powiatu 

Nowosolskiego na 2022 rok, zwrócono problem postoju samochodów wzdłuż ulicy Moniuszki 

w Kożuchowie, zapytano o przyczyny prac porządkowych na terenie byłych biur PGR przy ulicy 

Zygmuntowskiej, podziękowano za ujęcie w budżecie powiatu nowosolskiego w 2021 r. 
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remontu drogi powiatowej relacji Książ Śląski – Czasław, po krótce omówiono sytuację 

ze składanymi wnioskami przez mieszkańców do poszczególnych budżetów /gminy i powiatu/, 

zapytano o możliwość wyczyszczenia rowu przy ulicy Żeromskiego i Nowosolnej.  

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję.  

 

Do pkt. 6. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że na podstawie § 32 ust. 3 

Statutu Gminy Kożuchów, w związku z brakiem wniesienia poprawek i uzupełnień do protokołu 

nr XXXIX z dnia 28 października 2021 r. z sesji Rady Miejskiej w Kożuchowie, uważa się za 

przyjęty.  

 

Do pkt. 7. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, wobec wyczerpania porządku obrad 

zamknął obrady dziękując wszystkim za udział w sesji. Sesję zakończono o godzinie 12:05. 

 

         Protokołowała                           Przewodniczący Rady Miejskiej 

  

   Magdalena Raszewska             Ireneusz Drzewiecki 

 

 

Podjęte uchwały: 

- XL/307/21 – w sprawie przyjęcia dotacji z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej w Zielonej Górze  

- XL/308/21 – w sprawie Programu współpracy w 2022 r. Gminy Kożuchów z organizacjami 

pozarządowymi i innymi podmiotami  

- XL/309/21 – w sprawie Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Gminie 

Kożuchów na 2022 rok  

- XL/310/21 – w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Kożuchowa  

- XL/311/21 – w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2021 rok  

- XL/312/21 – w sprawie zmieniającej uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kożuchów na lata 2021-2035  

- XL/313/21 – w sprawie zatwierdzenia raportu dotyczącego diagnozy zapotrzebowania Przedszkola 

Miejskiego Nr 1 w Kożuchowie na wsparcie z EFS w ramach Osi Priorytetowej 8 Nowoczesna Edukacja 

RPO L-2020  

- XL/314/21 –w sprawie przejęcia przez Gminę Kożuchów do realizacji zadania publicznego w 2022 r.  

- XL/315/21 – w sprawie zmieniającej uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniego planu rozwoju 

i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na lata 2021-2023  


